
På PET arbejdsgruppemødet den 8. maj 2 019 blev det besluttet, at Tom og Nicki skulle mødes 

og komme med et oplæg til kommissorium for arbejdet med overordnet erhvervspolitik i Amager 

Øst. Nedenfor er beskrevet er oplæg til kommissorium, der efter behandling i PET gruppen den 

14. august er justeret, og dermed er PET gruppens indstilling til LU 

 

Kommissorium for arbejdet med udarbejdelse  

af en overordnet erhvervspolitik i Amager Øst 
- Lokaludvalgets målsætning og fokusområder i en erhvervspolitik i Amager Øst 

 

Kommissorium  

 Kbh. Kommunes ”Handleplan 2019 - 2020 for Erhvervs- og Vækstpolitikken” er 

referencerammen for målsætningen og de valgte fokusområder – vedlagt som bilag  

 

 Udarbejde udkast til målsætning for erhvervspolitikken i Amager Øst 

 

 Valg og beskrivelse af udkast til fokusområder i erhvervspolitikken, såvel status som plan 

og perspektiver  

    - Fokuspunkt 1 

    - Fokuspunkt 2 

    - Osv. 

 

 Beskrive den videre proces med fokusområderne, herunder input til arbejdet med 

Bydelsplanen i 2020 

 

Organisering 

Der nedsættes en arbejdsgruppe på 7-9 medlemmer med repræsentanter PET/ Lokaludvalget, 

erhvervslivet samt en repræsentant fra en af de medarbejdere i Kbh. kommune, der har 

udarbejdet Kbh. Kommunes ”Handleplan 2019 - 2020 for Erhvervs- og Vækstpolitikken”  
Sekretariatsbistand fra Sekretariatet, eller ansøgning (studentermedhjælper) til LU fra 

puljemidlerne om hjælp til udarbejdelse af overordnet erhvervspolitik i Amager Øst.  

 

Tidsplan 

Kommissorium godkendes og arbejdsgruppen og medlemmer udpeges (herunder tovholder) på 

LU mødet i august 2019 

 

Midtvejsmøde i november 2019 med PET, hvor udkast til fokuspunkter drøftes 

Arbejdsgruppen afrapporterer i begyndelsen af 2020. Behandling i PET og LU i begyndelsen af 

2020.  

I 2020 arbejdes videre med erhvervspolitikken med henblik på et koordineret input til 

Bydelsplanen, som påregnet opstartet i 2020.  


